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Bestyrelsesmøde 

 
Tid. Tirsdag d. 8.2.22 kl. 19.00 
 
Online via Teams 
 

1. Fastlæggelse af endelig dagsorden 
 

2. Meddelelser fra formanden 
DGSK har haft uoverensstemmelser i forhold til den før siddende bestyrelse 
og en gruppe af medlemmerne. Der har derfor været indkaldt til 
ekstraordinær generalforsamling, hvor den siddende bestyrelse ønskede 
opbakning fra medlemmerne og ellers ville trække sig. Det kunne daværende 
bestyrelse ikke få der er derfor dannet en ny bestyrelse. 
SJID Der bliver brugt en del kræfter på at skrive DJ ud af SJID i de forskellige 
dokumenter. 
 
I SJID er der fastsat et udvalg på 4, der arbejder på en plan for, hvordan vi kan 
få den vilde agerhøne tilbage i naturen. Det er en længere proces, der har 
grobund i, at skabe gode habitater for agerhønen, så udsætning ikke er 
nødvendigt i samme omfang som nu og den naturlige biodiversitet bliver 
omdrejningspunkt i bestanden. 
 
Der kommer et udvalg der skal kigge på den fælles markprøvekalender, som 
en udløber til, at DJ er trådt ud af SJID 
 

3. Meddelelser fra kasseren 
Der er et overskud på lidt over 49.000 kr. Der er en god egenkapital. 
Årbogen bliver en del dyrere end forventet. Den er blevet en del større end 
forventet. Der er solgt annoncer i årbogen for 9500 kr., som er et godt 
supplement til den lidt forhøjet pris. 
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Da Knud Overgaard desværre er gået bort, er der brug for at vi får en ny 
revisor.  Jørgen Heegaard er suppleant, men er pt. desværre ramt af sygdom, 
der ikke muliggør at han træder til. Jørgen Heegaard vil gerne lave en 
fuldmagt til Inge Thomsen, som har sagt ja til at revidere klubbens regnskab.  
 

4. Det kommende valg til bestyrelsen 
 
• Rygter omkring pres på bestyrelsesmedlemmer til at genopstille 

Det er fuldstændigt dementeret fra opstillede medlemmer. Der er absolut 
ikke noget hold i de opstillede rygter og bestyrelsen tager afstand fra dem. 
Vi laver et skriftligt dementi, der bliver lagt på klubbens hjemmeside og 
facebook. 
 

5. Efterårets Vinderklasse 
Vi har planer om at efterårsvinderklassen bliver på Fyn. 

6. Hovedprøven 2022 
• Dommere 
Der er inviteret dommere til prøverne. Vi afventer tilmeldingstallet og ser om der 
er brug for flere dommere. 
• Standkvarter 
Standkvarteret er Vildbjerg Sportscenter. Alt omkring bestilling af mad og 
overnatning foregår via dem.  
Der har været spørgsmål omkring camping, som der er fundet en løsning på 
• Terræner 
Familien Boelsgård har stillet sig til rådighed i forhold til at skaffe terræner. Det 
er vi meget glade for og AN vil følge op i forhold til dette. 
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7.  Kommende aktiviteter 
• Forslag om Vintermøde ved Ejstrupholm 

Vi har aftalt at vi arrangerer et vintermøde ved Ejstrupholm.  
Ole Dahl Madsen vil komme med et oplæg omkring SJID og arbejdet efter at DJ har 
meldt sig ud af SJID. 
 
Vi lagde op til at vi drøfter på vintermødet, hvordan lokale aktiviteter i klubben skal 
organiseres. 
 
Vi drøftede kommende aktivitetskalender.  

 
8. Evt. 

Hanhundelisten trænger til at blive gennemgået. KA vil gennemgå den og rette den 
til i forhold til fælles bestemmelser for at være på listen. 
 
Kommende hovedprøver 
HP 24.3-26.3 2023 skal være på Sjælland 
HP 27.3-29.3 2024 skal være på Fyn 
 
Allan Nissen   Anders Varming  Peer Vinding Clausen 

 
 
 
 

Kenneth Asmussen Klaus Olesen   Line Hebsgaard Clausen 
 
 
 
 
Sv. Aage Vad  
 
 


